
Rada Miasta Wloclawek

Protokril nr 57/2022

LVII Ses.la w dniu 28 grudnia 2022r.

obrady rozpoczgto 28 grudnia 2022 o godz.09:00. a zakoiczono o godz. l4:28 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial 2l czlonk6w.

Obecni:

I . Jacek Bulawa

2. Pie*€zamee&i

3. Janusz Dgbczyriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Krzysaof Grz4dziel

7. .Ioanna Hofman-Kupisz

8. Agnieszka .lura - Walczak

9. Piotr Kowal

I 0. Krzysztof Kowalski

I l. Stanislaw Krzemieniewski

J 2. Zbigniew Ler.'",andowski

1 3. Krystian l-uczak

14. J6zef Mazierski

15. Wanda Muszalik

16. Arkadiusz Piasecki

17. El2bieta Rutkowska



18. Ewa Szczepariska

tg.Malg€rzat!$zymanska

20. Daniel Tobjasz

21 . Stanislaw Wawrzonkoski

22. Xa+arzyna+argbska

23. Czeslaw ZarzecznY

2a. Janusz-Z#ko*sk;

25. Piotr Zwolitiski

Ad. I
Sprawy organizacyjne'

przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal otwierajqc obrady LVll sesji Rady Miasta

powital obecnego na obradach Prezydenta Miasta Pana dr Marka wojtkowskiego, Zastgpc6w

irrezydenta Miaita Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Paniq Monikg

Jabloiiskq, zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta VIII

kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takze wszystkich, kt6rzy za pomoc4

sieci Intemet obserwuj4 obradY.

ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, i2 sesja transmitowana jest w Biuletynie

infbrmacji Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek.

po olicjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25

.adny"h - na sali obrad iktualnie zalogowanych do systemu jest 20 radnych, a zatem obrady

sesyjne w dniu 28 grudnia br' sA prawomocne.

Lista obecnosci radnych podczas obrad LVII sesji Rady Miasta stanowi zal4cmik do protokolu

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal,2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie

lnfbrmacji euUiicznei Urzgdu Miasta udostgpniony byl do *'glqdu protok6l z obrad LVI sesji

Rady Miasta wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 21 grudnia 2022 roku, z kt6rym

radni mogli sig zapoznai i wnie56 ewentualne uwagi' Nie zgloszono uwag' poprawek i

uzupelniefr.

przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach

dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad'

NastgpniePrzewodnicz4cyRadyzwr6cilsigdoradnychczychc4wnieSizmianydoaktualnego
porzqdku obrad.

Nie wniesiono zmian do porzqdku obrad.



Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie m igdzy-sesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta infbrrnacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym pocz4wszy od dnia 2l grudnia 2022r.. do obrad sesyjnych w
dniu 28 grudnia br., kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:

W ramach akcji: ..Gor4c1' posilck dla seniora" tvz przed wigili4. do siedenrdziesigciu seniorow
z Wloclawka trafity podarki w postaci Swiqtecznych potraw. To inicjati,wa MOpR-u i Anwilu,
a przede wszystkirn pracorvnikow-wolontariuszy z tych jednostek. .,Gorqcy posilek dla seniora
2022" to.iuz trzecia edycia akcji na rzecz, osob potrzebu.j4cl ch wsparcia. a jednoczesnie
przyklad. jak dzielii sig dobrem i .jak je pomnazai. Z mieszkaficami wloclawka wladze mrasra
snotkaly sig na wigilii w Urzgdzie Miasta. uroczystos6 odbyla sig 23 grudnia i byla mil4 okazi4
do zloZenia sobie wzajemnych iryczeh i rozm6w z mieszkaficami. w grudniu do uczni6w
wloclawskich szkol trafila wyplata stypendium szkolnego za okres od rrrzeSnia do grudnia 2022
r. Ze wsparcia skorzysralo 274 uczniow na lqcznq kwotg ll9 460.00 zl. Stypendium szkolne
wyplacanejest osobom. kt6re przedstawily rachunki potwicrdzaj4ce zakupy ni cele edukacy.ine
w przyznanej kwocie stypendium. Podpisano umowg z wylonionym $ przetargu, projcktantem
Parku Grz-vwno. To planowana inwestycja polegaj4ca na zagospodaro*aniu teien<iw)ielonych
dawnego osiedla Grzywno. Park zaprojektu.je firma Artur cebula, Anna Kunkel Architekci.
Cena of'erty zlo2onej w przetargu wynosi ok. 338 tys. zl. w budynkach Urzgdu Miasta
wloclawek zostanie r.ldrozony clcktroniczny system rejestracji cza^su pracy. Zintegrowany
system bgdzie dzialal w budynkach Urzgdu Miasta wloclawek, przy: Zielonym Rynku l1/13,
ul. 3 Maja 22. ul. Kodciuszki 12 i ul. ogniowej 8/r0. wykonawc4 iest Samba Anacom
Podgorski z wloclawka. za kwolg brutto wyroszEc4 ok. 6l tys. zl. pr4, okazjiwarto pamigtac,
2e w dniu 30 grudnia 2022 r., czyli w najblizszy pi4tek, kasy Urzgdu Miasta b9d4 nleczynne.
Powodem jest koniecznoi6 przeprowadzenia inwentaryzacji. w ostatnich dniach, w miejskiej
aplikacji zostal udostgpniony kolejny modul, z kt6rego warto korzy-stai. w najnowszej wersji,
oprocz modul6w Ogloszenia, Zgloszenia i Konsultacje pojawil sig modul: \['igce.i. To
przekierowania do ofic.jalnej strony miasta wloclawek.eu. do Biuletynu Infbrmacji puLlicrn.l.
do stronl' wloclawskiej Strazy Mie.iskiei, do Geoportalu a takze do svstemu elektronicznej
rezerwacj i kolejki w wydziale Komunikacii. ws;rystkich, ktorzl' jeszcze nie zainstalowali
aplikacji - Prezydent zachgcil do jej pobrania. Tych, kt6rzy ju2 z niej korzystaj4, proszeni s4 o
aktualizacjg. oczywiScie. aplikacja jest bezplatna dla mieszkaricou. rnn"ra" -y.tapienie na
ostatniej sesji w tym roku, Prezydent podzigko*.al wszystkim za uwagg iZyczyl dobrego.
nowcgo 2023 rokr-r.

Po zakoriczeriu wypo*iedzi przez. Prezydenta Miasta, przewodniczqcy Rady Miasta otworzyt
dyskusjg nad przedstavi'ion4 intbrmacj4.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Pan Janusz Dgbczyfiskr
- radny Pan J6zef Mazierski
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radna Pani Elzbieta Rutkowska
- radna Pani Mariola Gawlowska
- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska
- Zastcpca Prezydcnta Viasta Pan Krzysztol'Ku[ucki
- radny Pan Stanislaw Krzemienicwski



Po wyczerpaniu zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Piotr
Kowal rozpocz4l procedowanie nad kolejnym punktem porzEdku obrad.

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclaw ek nt 2022

rok.

Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022-2038.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasla

wociawek na 2022 rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,

omawiaj4c l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po sfonle
$ydatk6w jak i dochod6w w r62nych dzialach bud2etu oraz w Wieloletniej Prognozie

Finansowej na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach

wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlo2one przez poszczeg6lne wydzialy jak r6wnie2 w

wyniku przesunigcia irodk6w wynikaj4cych z zaistnialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly

dochody oraz wydatki ortv zaktualizowany zostai vrykaz przedsigwzigi wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia'

Opinie Komisii stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Woctawek na 2022 tok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta.

Opinig w tej sprawie przedstawil Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Krzysztof Grz4dziel.

Tak2e uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2022-2038 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny

Krzysztof Grzqdziel.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera

dy sk usjE nad ww. zagadnieniami.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan .l6zef Mazierski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzrysztof Kukucki

wobec wyczerpania zgloszeir do udzialu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekty uchwai.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na2022 rok.



Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na. lata2022- 2038.

Wvniki glosowania

ZA: 12,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.TQ SIf: 6, URAK GLOSU: 2. NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (12)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dzicl, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, piotr
Kowal, Krystian Luczak. Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. EllbteIa Rutkowska, Ewa
Szczepafrska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski

WSTRZYMUJE SrE (6)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemicniewski, .T6zef Mazierski

BRAK GLOSU (2)

Czeslaw T,arzeczny, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (s)

Piotr czamecki, Zbignieu' Lewandowski, Malgorzata Szymariska, Katarz.vna Zargbska, Janusz
Zi6lkowski

Wyniki slosowania

ZA: 14,PRZECIW: 0. WSI'RZYMUJQ SIf : 6. BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (14\

Jacek Bulawa, fuzyszof Grz4dziel, .Toanna Hofinan-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, piotr
Kowal' Krystian Luczak, wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki. Elzbieta Rutkor.,r,ska. Ewa
Szczepafiska, Daniel robjasz, stanislaw wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, piotr Zwoliriski

WS1'RZYMUJ! SrQ (6)



Janusz Dgbczyirski. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (5)

Piotr Czamecki, Zbigniew Lewandowski, Malgorzata Szymanska, Katarzy na Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w bud2etowych, kt6rych niezrealizowane

planowane kwoty nie wygasaj4 z koricem roku budZetowego 2022 wraz z autopoprawk4'

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly w sprawie wykazu wydatk6u,

bud2etowych, kt6rych niezrealizowane planowane kwoty nie *rygasajq z koficem roku

budZetowego 2022 dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, kt6ra przedstawila

takze zmiany wprowadzone autopoprawl(4.

NastEpnie przedstawione zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalej RadY Miasta

Uchwalg w sprawie ustalenia wykazu uydatk6w bud2etor.r1,ch, kt6rych niezrealizowane

planowane kwoty nie wygasaj4 z koncem roku budZetowego 2022 tozpatrzyla oraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil

Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Krzysztof Grz4dziel.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai, ze otwrera

dyskusjg nad ww. zagadnienrem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan J6zef Mazierski
- radna Pani Joanna Hofman-Kupisz
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

wobec wyczerpania zgloszei.r do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalv.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w budzetowych, kt6rych niezrcalizowane

planowane kwoty nie wygasaj4 z koircem roku budZetowego 2022 wrazz autopoprawk4'

Wvniki glosowania

ZA: t4,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SII: 7, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI:4



Wvniki imicnne:

ZA (14\

.lacek Bulawa, Krzysaof Grzqdziel. Joanna Flofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, piotr
Kowal, Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Daniel robjasz, stanislaw wawrzonkoski. czeslaw zarzeczny. piotr Zwolifrski

WS]'RZYMU.TE SrE (7)

.lanusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krz_vsztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .l6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)

Piotr czamccki. Malgorzata szymafiska, Kalarzryna Zargbska. .ranusz Ziolkowski

Po zakoiczeniu procedurv glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2023 rok.

Ad.7
Uchwala w sprawie uchwalenia wieroletniej prognory Finansowej na lata 2023-2042 wraz
z autopoprawk4.

Realizui4c postanowienia ustawy o tinansach publicznych prezvdcnt Miasta wloclawek
dr Marek wojtkowski przedstawil Radzie Miasta dwa dokumenty: projckr budzetu na 2023 rok
oraz Wieloletni4 Prognozg FinansowE na lata 2023-20a2. Wylsj ul,mienione dokumenry
uwzglgdniai4 autopoprawkg wniesionq po wyrazeniu opini i przelr.aine.i' przez Regionaln4 Izbg
Obrachunkowq, ma.jEc4 na cclu wlaSciwe ujgcie w 2022 r. kwoty dtugu w wys. 5 tys. zl, kt6rego

Llln:yunl .splata dokona sig z uydatk6w. w zwiqzku z rym urrzvnrano w 2023 roku w
Wieloletniej Prognozie Finansowe.j kwotg dlr-rgu i wydatki zmniejszajqce dlug w wys. 5 tys. zl.
PrzedtoZorrc projekty opraco\.{'ane zostaly zgodnie z obowiqzuiEcl mi ustawanri o: finansach
publicznyctr. dochodach jednostck samorz4du terytorialncgo. samorz4dzie gminnym,
samorzqdzie powiatowym. Pro.fekty te stanowii bgd4 podstawg gospodarki rinansoiej miasta
na przyszly rok oraz mozliwoSci finansowe rozwoju miastu= *j latach nastgpny in. yrry
konstruowaniu obu projekt6w uwzgrgdniono otoczenie makroekonomicme, ii. wskazniki
zawane \ projekcie ustawy budzetowej. inrbrmacje Ministra Finansow. a takze decyzje
wojewody Kujawsko Pomorskieg. w zakresie pranowanych dotacji. prczydent Miasta
zakomunikowal, 2e istotnyrn elementem porityki finansowe.j miasta tEdzie wypracowanie
nadwyzki operacyjnej. Niestety osi4gnigcie tego celu noze wi.4zac sig z duZymi tiudnoiciami,
bior4c pod uwagg, i2 konstruowanie budzetu na 2023 rok odbl:u,alo iig w warunkach
niepewnoSci o niespotykane.i do te.l pory skali, wywolanej przez postgpu14c4 inflacjg, przez
nienotowany dot4d od lat wzrost cen energii i paliw, a takze r,,drazanie pir., nraa'r.to.^
wynikaj4cych z rz4dowego programu polski t,ad.



I tak, na 2023: Dochody zaplanowano na poziomie 824 mln zl w tym: dochody bie24ce w wys.

744 mln zl, dochody majqtkowe w wys. 80 mln zl. Wydatki zaplanowano na poziomie 937 mln

zl, w tym: wydatki biez4ce w wys. 742 mln zl, wydatki maj4tkowe w wys. 195 mln zl. Dochody

bud2etowe sq wyzsze o 49 mln zl w stosunku do planowanych na 2022 rok, z tego dochody

bie24ce, z kt6rych finansujemy wydatki na wynagrodzenia sQ wyzsze o 42 mlnzl, zaS dochody

maj4tkowe o 6 mln zl. Dochody na zadania wlasne s4 wyzsze o 74 mln zl, dochody na zadania

zlecone sq nizsze o 27 mln zl, a dochody na zadania rz4dowe wyzsze o prawie 3 mln zl w
stosunku do planowanych na 2022. Prezydent Miasta poinlbrmowal, ze samorzqd bgdzie

ubiegai sig o 1'undusze zewngtrzne na realizacjq zadah z roinych dziedzin ujgtych w budZecie,

szczeg6lnie w zakresie zamierzen inwestycyjnych. Poziom dochod6w maj4tkowych bqdzie

stosownie urealniany z uwzglgdnieniem zmian zr6del ich finansowania. Na 2023 rok

przewiduje sig: osi4gnigcie dochod6w bieZqcych wlasnych w wysokoSci 683 mln zt, w tym:

subwencje og6lne w wys. 217 mln zl,ktore stanowi4 29%o dochod6w bieZqcych - s4 one wyZsze

o 19 mln zl od subwencji ujgtych w budZecie na2022 rok. Przyczyn4 powyZszego, jest przede

wszystkim spodziewany wzrost wplyw6w z tytulu subwencji oSwiatowej, kt6r4 na rok 2023

zaplanowano w wysokosci 195 mln zl, to jest o 12%o wy2sz4 od zaplanowanej na 2022 t. Tak

duzy wzrost wynika przede wszystkim z dodatkowych zadari oswiatowych nalozonych do

realizacji na samorz4dy. Prezydent Miasta wspomnial, na potwierdzenie, i2 subwenc.la

oSwiatowa jest nadal niewystarczaj4c4 pul4 na wydatki na oSwiatg i edukacyjn4 opiekq

wychowawcz4. w budzecie na te dwa dzialy zaplanowano 296 mln zl. A podkreslenia wymaga

jeszcze takt, i2 plany wydatk6w na te dwa dzialy s4 niedoszacowane na skutek niskiego

poziomu dochod6w. Luka budzetowa migdzy planem a subwencj4 oSwiatow4 przeklacza 100

mln zl. Przy tej konstrukcji bud2etu miasta subwencja pokryje wydatki biei4ce na oswiate i

edukacyjn4 opiekg wychowawcz4 zaledwie w 66 o/o. Kolejne 2r6dlo dochod6w to podatki

lokalne i oplaty, zaplanowane w wys. 339 mln zl. Stanowi4 prawie 46 Yo dochod6w bie24cych

wlasnych. (s4 o 2l mln zl w2.sze od okreslonych na 2022 rok), I w tym zakresie: dochody z

podatku od nieruchomoSci_zaplanowano w wys. 171 mln zl, tj. zaloZonojego wzrost w stosunku

do roku 2022 o 9,6%. PowyZsze wynika nie tylko z przyjgcia zwigkszonych stawek w tym

Dodatku na rok 2023 - ale r6wnie2 z wzrnocnienia dzialalnoSci windykacyjnej. Dochody te

tgd4 w trakcie realizacji bud2etu sukcesywnie urealniane takZe na skutek przyrostu

powierzchni/wartoSci maj4tku bgd4cych przedmiotem opodatkowania. Nastgpnie, w ramach

podatk6w i oplat: dochody z podatku od Srodk6w transportowych zaplanowano w wysokosci 3

mln 355 tys. zl, tj. o l1,6ok wy2szej kwoty od zaplanowanej na rok bieZ4cy' Generalnie

zalo2ono wzrost efektywnoSci w egzekwowaniu z.alegloSci powstalych w latach ubieglych, tak

z tytulu podatk6w, jak tez oplat czynszowych. Dochody z tytulu udzial6w w podatku

dochodowym od os6b tizycznych (PIT) - kt6re okreslone zostaly przez Ministra Finansow w

wysokosci 117 mln zl (tj. o 5 mln zl mniej niZ Minister okreslil na rok 2022 r.). A bior4c pod

uwagg przeniesi enie z 2023 r. do budZetu bieZqcego roku dochod6w z tyt. PIT (tzw. subwencj i

rorwoj o*ej; w wys. 19 mln zl - ta r62nica, czyli ubytek w PIT-cie wynosi a2 24 mln zI'

Analiiuj4c dochody z PIT w Iatach 2017 - 2023 moana zauwaZyc zn^cz4ce rozbieznosci w

wielkoici pozyskanych wplyw6w z tego tytulu w poszczeg6lnych latach, co przedstawiliSmy

w zestawGniu tabelarycznym przy objaSnieniach do Wieloletniej Prognozy Finansowej.
prezydent Miasta przypomnial, i2 na 2019 rok Minister Finans6w wskazal dochody z PiT-u *'
*yr. t:3 mln zl, na rok 2020 i2021 w vrrys. 131 mln zl, a na rok 2022 Minister okreslil te

dochody wwys. l22mlnzl,tojestogmlnzlmniejwpor6wnaniudoroku202l. Na2023rok

wskazai lt7 mln zt. Zmniejszenie dochod6w z PiT-u jest konsekwencjq nowych rozwiqzan

podatkowych ograniczajqcych udzial samorz4du w podatku PiT - poprzez zwigkszenie kwoty

wolnej od-podatku do 30 tys. zi i podniesienie poziomu pierwszego progu podatkowego do 120

tyr. ,i. prugng w tym miejscu zaznaczyc, iZ Ustawa ,,Polski tr-ad" wprowadzila odmienny

spos6b przekazywania Srodkr5w z budZetu pafistwa z tytulu udzialu gmin, powiat6w we



wplywach z podatku PIT i CIT. tJdzial w rzeczywistych wplywach zast4piono udzialem w
prognozowanych wptvvvach - ustalanych przez ministra finans6w; wg stanu na dzierl l0 sierpnia
roku bazowego. ustawa wprowadza mechanizm korekty tych dochod6u'po uplywie dw6ch lat
w celu dostosowania dochod6w jst do rzeczrywistych wplvw6w do budzetu pa6stwa. oznacz,a
to, iz rniasto wloclawek ma otrzymai sztywn4 kwotq. kt6ra moZe ulec korekcie po upll wie
dw6ch lat. Takie same zasady przyjgto do przekazywania samorz4dom dochod6w z udzialu u.
podatku clr. Procentowy udzial samorz4d6w we wplywach do budzetu paristwa nie ulcgl
zmianie i z.godnie z dotychczas obowi4zujqcymi przepisami, wryniesie u'roku 2023 w zakresrc
PIT 39.24% w czg3ci gminne.j oraz 10.25,% w czqsci powiatowej. dla podatku CIT
odpowiednio: 6,71% i 1.40%. Na podstawie ww. ustawy za czg!( urraconych dochodow z
podatku PIT, jednorazo\\'o w roku 202 I , zwiqkszona zostala subwencj a og6lna. I tak, z og6lnej
puli 8 mld zl dzielonej pomigdzy jst, wg udzialu poszczeg6lnych jednostek w podatku pIT,
skorygowanym wskaznikiem ..zamo2nodci", miasto wloctawek otr4'malo l g mln 239 tys. zl.
Subwcnc.ia zostala wykorzystana w 2021 r. wwysokosci 8 mln428 tys. zl iw2022 r. wwys.
9 mln 8ll tys. zl rv zwi4zku z koniecznoSci4 z,abezpieczenia srodk6w na realizacjg
obligatoryjnych wydatkow.jednostek budzetowych (tak statutowych jak i zadari budzetowl.ch).
Ta sama ustawa wprowadzila od roku 2023 nowe 2r6dlo wsparcia samorz4d6w w postaci
subwencji rozwojowej, kt6ra dedykowana miala byi wylqcznie aktywnoSci inwestycyjnej.
.lednak decyzj4 Rzqdu zostala przesunigtajako dodatkowe dochodl z tytulu plr do budiet6w
samorz4d6w w biez4cl m roku. I tak, w trzech transzach ostatniego lovartalu tego roku mlasto
wloclawek otrzymalo 19 mln 455 tys. zl. z czego | 5o/o naznaczono. Zgodnie z ustaw4 o
dochodach jst naznaczonq pulg rirodk6w miasto obowiqzane jest przeznaizyi do 2027 r. na

!9!r1*q ef-ekt.vwnoSci energetyczne.i. W naszym prz.vpadku .iest ro kwota 2 mln 9lg tys. zl.
Kolejne 2r6dlo dochod6w w grupie podatk6w i oplat - to udzialy w podatku dochodowym od
os6b prawnych (clr) oszacowane w wys. 28 mrn zl tl. w kwocie wyZszej o l 0 mln z] od
planowanej na rok 2022, i wplywy z uslug realizowanych przezjednostii organizacyjne miasta
w.wys. 24 mln zl. Dochody majqtkowe zaplanowano w wysoko3ci g0 mln zt, g. o iX t<*org
wigkszq od wielkoici planowanej w 2022 roku.w ramath dochod6w maiqtkowych ujgto:
dotacjg i Srodki przeznaczone na inwestycje w wysokosci 53 mln zr (i ro stan;wi 6iy" udzialu
w planor'anych dochodach maiqtkowych), dochody ze sprzeda4y maiqtku w wys. 4 mln zl (5%"
udzialu). dochody z tytulu przeksztalcenia prawa uzytkowania wieczy-stego w prawo wlasnosci
na kwotg I 50 tys. zl (0.2o/o udzialu) a tak2e srodki pochodz4ce z Unii Europejskiej oszacowane
na22-mln zl (28Y. udzialu). Przewidujemy pozyskanie srodk6w z Rzqdowego Funduszu polski
I-ad Program Inwestycli Strategicznych na realizacjg zadania inwestycyj ne-go: pn. ,. Budowa
drogi Lipnowskiej'' *'wys. l7 mrn 145 tys. zl. pn. .,Budowa d.ogi iranowi4cei alternatywne
pol4czenie osiedla Michelin z osiedrem poludnie" w wys. l0 mrn 672 tys. zt, Doiody
rnaiqtko* e 

. 
p,chod zic bgdq takze: z Rzqdowcgo Funduszu Rozwoju Drog na zadanie pn.

.'Budowa ulicy celulozowej" w wys. l mln 199 tys. zl, pn. ..Rekonsirukcja Jezdni i chodnika
na moscie stalowym" rv ',lvs. I mln 032 tys. zl. z Funduszu Doplat z BGK na dofinansowanre
realizac.ii czterech zadarl inwestycyjnych pn.: ,,przebudowa budynku przy ul.3 Maja 6(rewitalizacja)" w wvs. 5 mln 500 tys. zl,,.przebudowa kamienicy przy ul. Maslanej 4/6" w
wys' 7 mln 670 tys. zl-..Przebudowa i rozbudowa budynku prz-v ui. brzeskiej l 5" w wys. 2
mln 700 rys. zl oraz..Przebudowa budynku przy ul. Kr6rewi..[i.; t2'' * *yi. s mln 400 rys.
zl' w strukturze dochodirw budzetowych planowanych na 2023 rok ,u *yrnkos"i gz4 mln zl
dochody.biez4oe stano\\'i4 90J%- natomiast dochody maiqtkowc 9.7n/o. prezy dent Miasra
zakomunikowal, ze na wy datki w 2023 roku okreslony zostal limir * r,,--vsokos ci 937 mln z+. w
tym na wydatki bie?'4ce 7 42 mrn zr, wydatki ma.lqtkowe w wys. 195 mlnzl. wydatki s4 wyzsze
o.64 mln zl w stosunku do planowanych na 2022 r<tk. z lego wydatki hie,qce wyzsze o 44 mrn
zl, a wydatki majatko*c wyzsze 20 mln zl.



W zakresie uydatkowania Srodk6w budZetowych na poszcze96lne dziedziny gospodarki miasta

tradycyjnie najwyZszy udzial w wydatkach bie24cych ma oSwiata wraz z edukacyjn4 opiek4

wychowawczq, kt6re stanowi4 40 % bud2etu, czyli utrzymuj4 ten sam udzial w strukturze

wydatk6w, jak w roku 2022 (w 2021 roku stanowily 36 %). Prawie 20% wydatk6w biel4cych
pochlaniaj4 dzialy Pomocy Spolecznej i Rodziny, ponad 1Yo pochlania Transport i L4czno!;t,

ponad 8% pochlania Gospodarka komunalna, prawie 7oh - ,.Administracja publiczna", prawie

4% - Gospodarka mieszkaniowa. Wydatki bieZ4ce planuje sig przeznaczyi m.in. na

l'unkcj onowanie jednostek budZetowych, w tym jednostek oSwiatowych, placowek opiekuiczo-
wychowawczych, kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych. W ramach wydatk6w biez4cych

wyszczeg6lniono: wynagrodzenia i skladki od nich naliczane, obslugg dlugu, planowane

i realizowane przedsigwzigcia wieloletnie. Wydatki na obslugg dlugu oszacowano w projekcie

budZetu na 2023 rok w kwocie 25 mln zI, czyli o 16 mln zl wyZsze w por6wnaniu do

pierwotnego planu 2022 roku, a w por6wnaniu do wykonania roku 2021 wyzsze o prawie 20

mln 21. Problemem dla samorz4dnoSci gmin jest polityka llnansowa Rz4du i narzuoanie

ustawowych obowiqzk6w, niestety nadal, bez zapewnienia stabilno6ci dochod6w. Sq to
obowiqzki, kt6rym musimy sig podporz4dkowa6. Od trzech lat - na skutek decyzji rz4dowych

- spada dynamika wzrostu wplyw6w z podatk6w dochodowych PiT. Problem ni2szych

wplywrlw poglgbia inflacja i znacz4cy wzrost ceny energii elektrycznej. Ponad 17 %o intlacja
wymusza koniecznoSi uwzglgdnienia lvyzszych koszt6w uslug, w tym za media. Poza

obowi4zkowym wzrostem wynagrodzeri minimalnych okreSlonych przez ustawodawca, brak

jest Srodk6w na choiby inflacyjny wzrost wynagrodzen dla pozostalych pracownik6w. A to
wlaSnie w wydatkach bieZ4cych budZetu najpowa;niejsz4 pozycjg stanowiq wynagrodzenia

wraz z pochodnymi pracownik6w zatrudnionych wjednostkach bud2etowych. Kolejn4 pozycjq

generuj4c4 znacz4ce koszty s4 obowiqzkowe wydatki statutowe, zwi4zane z f'unkcj onowaniem
jednostek, takie jak zakup material6w i uslug, energii, pozostalych obowi4zkowych oplat.

Zaklada sig, 2e dysponenci r6wnie2 w przyszlym roku bgd4 musieli wykazai sig duz4

el'ektywnoSci4 wykorzystania otrzymanych Srodk6w budZetowych, zwlaszcza w tych

obszarach, w kt6rych generowane sq najwyZsze koszty. Nasz4 intencj4 zatem musi byc

ograniczanie wydatk6w bie24cych! wydatki biez4ce, kt6re miasto pokrywa z dochod6w

wlasnych, bgd4 monitorowane. W przyszlym roku tak'2e, nalezy bra6 pod uwagg scenariusz

awaryjny na wypadek, gdy nie bgdzie mozliwe osi4gnigcie dochodow i r6wnowaZenie budzetu.

Nie *ryLluczone, i2 w takim przypadku bgdg musial zrezygnowa6 z czqici zadan nie

obowi4zkowych, tak jak mialo to miejsce juz w ubieglym, jak i w tym roku - aby proponowac

Wysokiej Radzie zmiany, ktore bgdq optymalizowai realizacjq bud2etu. Konstruujqc budzet

priyjgto zalo2enie o maksymalnej ochronie realizowanych inwestycji m' in' celem

*aiiymulnego wykorzystania pozyskanych Srodk6w unijnych. Wszelkie dzialania

nakierowane maj4 byi na: dokoficzenie inwestycji bgd4cych w realizacji, wykorzystanie

przyznanych Miastu srodk6w UE i irurych Funduszy w terminach wynikaj4cych z um6w o

dofinansowanie, realizacjg priorytetowych Zadah, na kt6re zgloszono zapotrzebowanie na

dodatkowe Srodki. Na wydatki majqtkowe planuje sig przeznaczyo 195 mln zl, ti. 21yo

wydatk6w budZetowych. wydatki maj4tkowe przeznaczone bgd4 m. in. na inwesrycje

diogowe, gospodiukg mieszkaniow4 (w tym: termomodemizacjq budynk6w, przebudowE

budynk6w i pokryi dachowych, dotacje do prac budowlanych w ramach rewitalizacji), na

zadania ujgte w Budzecie obywatelskim, ta zadarlia oswiatowe, modernizacjg i budowg

oSwietlenia ulicznego. Na 2023 rok zaplanowano 103 zadania inwestycyjne, z tego 64 to

zadania kontynuowane, na lzlczn4 kwotE ponad 176 mln zl, l0 zadai to zadania Bud2etu

Obywatelskiego na l4czn4 kwotg prawie 6 mln zl, 29 zadah - to zadania nowe na kwotg 13 mln

zl. w(r6d nich, najwy2szy udzial bgd4 mialy zadania z zakresu infiastruktury drogowe.;, na

kt6r4 przeznaczy my 39Yo wydatk6w maj4tkowych.

l0



W te.i puli zarezerwowano Srodki m. in. na: przebudowq drogi Lipnowskiei, w wys. l8 mln zl,
rekonstrukc.ig jezdni i chodnika na moricie stalowym w wys. l0 mln zl. rekonstrukcjg jezdni na
drogach powiatu w wys. 2 mln 050 tys. zi, przebudowg mostu przez rzekg Wislg na zaporze
wodnej we Wloclawku w wys. 2 mln zl. budowa drcig rowerowl ch w wys. 500 tys. zl,
budowg/przebudowq chodnik6w w wys. I mln zl. lnne duze przedsigu,zigcia to: budowa drogi
stanowi4ccj altematywne pol4czenie osiedla Michelin z osiedlem poludnie na kwotg 16 mln zl,
budowa trasy srednicorvej - etap IV na kwotg l0 mln 750 tys. zl. budowa ulicy celulozowej na
kwotg 3 mln 500 tys. zl, budowa drogi stanowi4cej prze<lluzenie ul. Letniej od Al. J.p.ll do ul.
Szyszkowe.f na kwotg 3 mln zl. Na poprawg bazy oswiatowej przeznaczono ponad 24 mln zl,
tj. 12 % z puli wydatkciw maj4tkowych. 54 to: modernizacja budynku Zespolu Szkol
Muzycznych w wys.2 mln zl. modernizacja budynku Zespolu Szk6l rcchnicznych w wys. g
m1n 133 tys. zl. budorva sali gimnastyczne.j przy Zespole Szkol nr 8 kwota I mln 500 tys. zl,
program .,dach" - moderniz.ac.ia pokryi dachowych w wys. 500 tys. zl. program "ogrodzenie"
w rvys. 500 tys. zl, program dostosowania plac6wek oSwiatowych do przepis6w
przeciwpoZarowych u' wys. 500 tys. zl, przebudowa budynk6w oriwiatowych wraz z
infiastruktur4 towar4 szEc4 w !\ys. 500 tys. zl. poprawa infrastruktury ksztalcenia
zawodol,r'ego w r.r'ys. 9 mln 904 tys. zl, przebudowa budynku bursy szkolnej prz,v ul.
Mechanikt'rw w wys. 500 tys. zl. Na przedsigwzigcia z zakrcsu ochrony zdrowia, pomocy
spolecznej i rodziny planuje sig prz.eznacz-yc prawie 2 mln zl, tj. z tego na: r.,"ykonanie iystemu
przy;rywowo - alarmorvego w DPS przy ul. Nowomiejskiej w *ys. I l0 tvs. zl, doprowadzenie
kuchni glownej w budvnku DPS przy ul. Nowomiejsiiej i9 do'wlasciwego .tunu sanitarno -
technicznego w wys. 120 tys. zl, montaz nowej instalacji przyzywowej w wys. 150 t1,s. zl w
budynku DPS przy ul. Dobrzyrlskiej, zakup pieca konwekcyjno - parowego wraz z podstaw4 w*ys. 3_0 tys. zl z. przeznaczeniem dla Miejskiej Jadloda.jni ..U Swigtego Antoniego,,,
przebudowq budynku Placirwki opiekuriczo wychowawczej nr I "Maluchi, p-rzy ul. sielskiej
w wys. 500 tys. zl. *ymianq instalac.ii elektryczne.j i montaz instalacji teletechnicznych w
budynku Zlobka przy ulicy Zytniej 80 w wys. 660 tys. zl. prezydenr Miista poinfbrmowal, ze
na przedsigwzigcia z zakresu Rewitalizacji planuje sig przeznac4,( 52 mln zl. w ramach tej
puli zaplanowano: Dotacje do prac budowlanych w ramach programu Rewitalizacji - z kwor4I mln 500 tys. zl. .lest to zadanie kontynuowane. I,lanowane jest udzielenie iotacji jako
dofinansowanie do prac budowranych zgodnie z Gminnym programem Rervitarizacji,
Spoleczne b.udownictuo czynszowe z kwot4 250 tys. zl. Zadanie kon-tynuowane. w ramach
zadania w br. opracowana zostala dokumentacja projektowo - kosziorysowa na budowg
czterech wielorodzinnych budynk6w mieszkarnych z pomieszczeniami uslugo*ymi wraz
z zagospodarowaniem terenu w kwartale pomigdzy ulicami 3 Maja, Cyganka, Brr"rku, Zubiu
na potrzeby spolecznego budownictwa czynszowego. Aktualnic trwa pi<icedura nabvcia prawa
do dysponowania nieruchomosci4. kt6ra umozliwi uzyskanie pozu,olenia nu p-*ui."n,"
rob6t, Przebudowa skrz,v-Zowania uric wyszyriskiego Tumskiej - placu Kopernika mostu
stalowego - z kwotq I mln 500 tys. zl. To tak2e zadanie kontynuowane. w ramach zadanra w
br. odebrana zostala dokumentacja projektowo kosaorysowa. Ze *,zelgdu na podjgcie decyzJi
o zaprojektowaniu ronda pinezkowego oraz koniecznoii ureguloiania stan6w prawnych
terenow przyleglych do inwestyc.li - wydluzyla sig procedura projektowania. w roku 2022
planowane.iest uzyskanie Zezwolenia na Realizacjg inwestycji oiogo.r'ej. w 2023 roku pranule
sig realizac.jg robol budowlanych. Zadanie pn. ,,Zniesienie wsp6h.r,lasnosci nieruchomosii,
wykup 

.nieruchomosci, pierwokupy - z kwot4 2 mln 253 iys. zl obejmuje zniesienre
wsp6lwlasnosci nieruchomosci, nabycia na rzecz Gminy nieiuchomosci b4iz udziat6."
w nieruchomosciach' lvykupy nieruchomoici w obszarz.e rewitalizacji, wykonanie
pierwokup6w' kole.ine zadanie pn. przebudowa pokrycia dach.wego budynkow - z kwot? r
mln 300 tys. zl. w ramach zadania pranuje sig pri"buio*9 pokrycii dachowego budynk6w w
obszarze rcwitalizac.ii przy ul. Zduriskiej ir.ggskiej. wykonanic instaracji co. fwu i cyrkuracji

lt



wru z przebudowE instalacji wodno - kanalizacyjnej w budynkach mieszkalnych - kwota 880

qs. zl. Zadsr'ie planowane do realizacji w obszarze rewitalizacji przy ul. Sw. Antoniego,

l-ggskiej, Zapiecek. Przebudowa budynku przy ul. 3 Maja 6 (rewitalizacja) - kwota 6 mln zi.

W ramach zadania planuje sig kompletn4 przebudowE budynku przy ul. 3 Maja 6, dostosowuj4c
go do aktualnych przepis6w. Zadanie planowane do dofinansowania z Funduszu Doplat BGK.

Przebudowa kamienicy przy ul. MaSlanej 416 - kwota 9 mln 895 tys. zl. To tak2e zadanie

kontynuowane. W ramach zadania w br. uzyskano prawomocne pozwolenie na budowE.

Przebudowa budynku planowana jest na lata 2023 - 2024. Zadanie planowane do

doflnansowania z Funduszu Doplat BGK. Przebudowa i rozbudowa budynku Brzeska l5 - z

kwot4 3 mln zl. Zadanie kontynuowane' W ramach zadania w roku 2023 planuje sig realizacjg

rob6t budowlanych. Zadanie planowane do doflnansowania z Funduszu Doplat BGK.

Przebudowa budynku przy ul. Kr6lewieckiej l2 - z kwot4 6 mln zl Zadanie kontynuowiure. W

ramach zadania w br. dokonano odbioru koricowego dokumentacji projektowo - kosztorysowej

kompleksowej przebudowy kamienicy mieszcz4cej siE przy ul. Kr6lewieckiej 12

z dostosowaniem do aktualnie obowi4zuj4cych przepis6w. Na rok 2023 planuje sig realizacjq

rob6t budowlanych. Zadanie planowane do dofinansowania z Funduszu Doplat BGK. Kolejna

waina pozy cja w nasz,vm budzecie to Bud2et Obywatelski, kt6ry zaplanowano w kwocie 5.720

tys. zl W Budzet wpisuj4 sig nastgpuj4ce zadania: w kategorii og6lnomiej skiej: 1.

,,Automatyczny delibrylator zewngtrzny" w kluozowych punktach miasta - z planem 50 tys. zl.
projekt zaklada ustawienie w kluczowych punktach miasta delibrylator6w AED wraz z
infrastruktur4 monitoruj4c4. 2. Projekt,,Milej dla wszystkich" z kwot4 500 tys. zl. To zadanie

realizowane bgdzie przy ul. Dziewifrskiej. Planuje sig rekultywacjg teren6w zielonych,

utworzenie parku kieszonkowego oraz miejsca do gry w szachy. 3. ,,Wielof'unkcyjny tor

przeszk6d z kwot4 210 tys. zl. Projekt zaklada budowg wielotunkcyjnego toru przeszk6d na

terenie nowopowstaj4cego parku Grzywno. 4. ZewnQfizne boisko do gry w pilkq koszykow4 z

irniennymi boiskami oraz malq intiastrukturq towarzysz4cE - kwota 1. 150.000 zl. Projekt

zaklada utworzenie wiclofunkcyj nych boisk do koszyk6wki z ma14 intiastrukturq na terenach

przy Hali Mistrz6w. 5. Balon reklamowy promuj4cy miasto wloclawek - kompletny zestaw -
z kwot4 300 tys. zl. Balon Wloclawek to reklama i wizyt6wka miasta. Starty w zawodach

sportowych oraz ekspozycje statyczne uczyni4 ten kolorowy Iampion wyj4tkowym

ambasadorem miasta i mieszkancriw w obszatze Polski, Europy'

w kategorii zielonej: ,'Z widokiem na wislg" - projekt rewitalizacj i terenu przy ulicy

Toruriskiej - zaplanowano i mln zl. Projekt ma na celu rewitalizacjE tarasu widokowego. W

kategorii instytucjonalnej:_l. Park kieszonkowy przy laweczce Marii Sklodowskiej-Curie - z

kwoiq 100 tys. zl. Projekt zaklada zagospodarowanie terenu zielonego przy Zespole Szk6l

Chemicznych. 2. Kujawski Plac Zabaw - z kwot4 800 tys. zl. W ramach zadania pr4
Przedszkolu Publicmym nr 26 ma powstai funkcjonalny i certytikowany plac zabaw dla dzieci

w wieku do 10 roku Zycia. 3. Przyjazne Poludnie PrzyszloSci (est to pozycja BO z 2022 r'

pierwotna kwota 850 tys. z-1. Na 2023 rok zwigkszono do I mln 500 tys. zl. Projekt ma na celu

zagospodarowanie terenu wokol ZSP nr I i IV LO im. K.K. Baczyirskiego. Prezydent Miasta

wylaSnlt, Ze w zwi4zku z ograniczonymi nrozliwoiciami Miasta w zakresie tlnansowania

inlestycji srodkami wlasnymi, gl6wnymi 2r6dlami ich finansowania, (tak jak i w latach

poprzednich; obok Srodk6w unijnych, Srodk6w i dotacji na inwestycje s4 kredyty, po'yaz'ki i

oUiigac;.. Tym samym, realizacja przyjgtego programu inwestycyjnego przy zachowaniu

obowiqzuj4cych regulacji w zakresie limitowania zadluzenia wymaga6 bgdzie zaciqgnigcia

kredytu b4d2 polyczki w lqcznej kwocie 139.148 tys. A. Przy zaloZeniu w 2023 roku deficytu

w wys. 113.148 tys. zl oraz zaplanowanych do splaty rat kredyt6w i wykup6w obligacji w

l4cznej kwocie 414.238 tys. zl celem zapewnienia wlaSciwej realizacji szeregu inwestycji

pianowanych na 2023 rok wyznaczono horyzont czasowy dla kolejnych budzet6w miasta

Woclawek do 2042.
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Projekcja poszczeg6lnvch 2r6del dochodtrw i kategorii wydatk6w w latach 2023-2042 oraz
uynikai4cy z nich poziom przychod6w, rozchod6w i zadluZenia, zostaly przedstawione w
zal4czniku nr I do wPF. Uzupelnieniem zal4cznika nr I w czg:ici dotycz4cej wieloletnich
przedsigwzigc.jest zal. nr 2. Indywidualny limit zadluzenia wyliczont zgodnie z art. 24:.;esr
spelnionl' przez Miasr. wloclawek. w prognozie zaolrowano wladciw4 relacjg pomigdzy
dochodami biez4cymi i wydatkami biez4cymi celem uygospodarowania nadwyzki
operacyjnej. Nadwyzka zostala okre6lona na poziomie 2 mln z.L prezvdent Miasta podkreslil,
iz wadosci przedstawione w wieloletniej Prognozie [:inansowej na rok 2023 i projekcie
budZetu Miasta na rok 2023 s4 ze sob4 zgodne i okre(laj4 podstawo\\'e parametry dochod6w,
wydatk6u'. przychodow i rozchodou' Miasla. w latach kolc.lnych wartoscijakie zostat_v przyjgte
wynikai4 zar6wno z prognozo\.\,anego poziomu dochod6u i w,vdatk6w budzetu oraz
mo2f iwoici finansowych w zakrcsic spelnienia relacii. o kt6re.j mowa w art,.242 i 243 usrawy
o tinansach publicznych. Po zakonczeniu prezentacji zaloZeh budzetonych Prezydent Miasra
wni6sl do wysokiej Rady o uchwalenie przedlozonych projekt6w budzetu na 2023 rok i
Wieloletniej Prognoiry Finansowe.l na lata 2023 - 2042.

Nastgpnie Przewodniczacv Rady Miasta poinfbrmowal, i?, zgodnie z Uchwaiq Nr XLV/193/l 0
Rady Miasta wloclawek z dnia 30 sierpnia 2010 roku u, sprawie rrvbu prac nad projektem
uchwaly br"rdzetowej clcmentem proceduralnym przy rczpatrywaniu projektu buizetu lest
zapoznanie radnych Rady Miasta z opini4 Regionalnej Izby obrachunkowej w sprawie projektu
uchwaly budZetowe.i Miasta Wloclawek na 2023 rok.

wobec powyZszego Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta odczytala uchwalg Skladu
orzekai4ccgo Nr 7 Regionalne.i lzby obrachunkowej w Bydgoszczy z, dnia l4 grudnia 2022
roku w sprawie w1'razenia opinii o projekcie uchwaly budzetowej Miasta wloclJwek na 2023
rok, jak r6wnie2 przedstawila opinig o mozliwoici sfinansowania deficytu zakladanego w
projekcie uchwaly budZetowej Miasta woclawek na 2023 rok, oraz zaprezento*ala opi-n,g o
przediozonym projekcie uchwaty w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowe.; na
kolejne lata.

opinie Regionalne.i Izby obrachunkowel dotycz4ce przedmiotowvch zagadnicn stanowr4
zal4cznik do protokolu.

Kolejnym etapem procedury bylo odczytanie opinii komisji wladciwej do spraw budZetu.

IJchwalg 
"v 

sprawie uchrvalenia budzetu miasta Wloclau'ek na 2023 rok rozpatrzyla oraz
poryty\.'vnie zaopiniowala Komisia l-iudzetu. Rozwoju i promocji Miasra. opinic w tej sprauie
przedstawil Wiceprze* odnicz4cy Komisji radny Krzysztof Grzqdziel.

Tak2e uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej prognoz,v Finansowej na lata 2023-2042
rozpatrzyla oraz pozyrywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i promocji Miasta.
opinig w tej sprawie przedstawil wiceprzewo dnicz4cy Komisji radny irzysztof Grz4dzier.

Elementem proceduralnym byla takze prezentacja opinii komis.li stalych rozpatruj4cych ww.
zaqadnienia.
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Opinie Komisji stalych Radv Miasta

W zwiqzku z powyzszym pozytywne opinie o projekcie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu

miasta Wloclawek na 2023 rok oraz o projekcie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2023-2042 przedstawili:
- w imieniu Komisji Rewizyjnej Przewodnicz4cy Komisj,i radny Pan Jacek Bulawa,

- w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Przewodnicz4cy Komisji
radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski,
- w imieniu Komisji Porz4dku Prawnego i Publicmego Przeu'odnicz4ca Komisji radny Pan

Arkadiusz Piasecki,
- w imieniu KomisjiZdrowia, Rodziny i opieki Spolecznej Przewodnicz4ca Korrisji radna Pani

Ewa Szczepariska,
- w imieniu Komisji Edukacji Przewodnicz4ca Komisji radna Pani Wanda Muszalik,
- w imieniu Komisji Kultury i Sportu Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Pan Daniel Tobjasz,

- w imieniu Komisji Rewitalizacji Przewodnicz4ca Komisji radna Pani Agnieszka Jura-

Walczak.

Po przedstawieniu opinii przez wszystkie Komisje stale Przewodniczqcy Rady Miasta

pointbrmowal, Ze otwiera dyskusjq nad ww. zagadnieniami w przedmiocie projektu budZetu

miasta na 2023 rok oraz w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2042.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
- radna Pani Joanna Holman-KuPisz
- radny Pan J6zef Mazierski
- radny Pan Daniel Tobjasz
- radny Pan Krzysztof Grzqdziel
- radny Pan Piotr Zwolinski
- radna Pani Elzbieta Rutkowska
- radny Pan Krystian Luczak
- radna Pani Wanda Muszalik
- radny Pan Janusz Dgbczyfiski
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Monika Jablofiska
- radny Pan Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

po wyczerpaniu zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

g.losowanie w*'. projektY uchwal.

Glosowano w slrrawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2023 rok.

Wyniki qlosowania

ZA: 14,PRZECIW: 7, WSTRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:

ZA (14\

.lacek Bulawa. KrzysZof Grzqdzicl, .loanna I{o frnan-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska. Eu,a
Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzecznv. Piotr Zwolirlski

PRZECIW (7)

Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski. Kr4,sztof Kowalski. Stanislaw
Krzemieniewski, Zbignieu' l,ewandowski, .lirzef Mazicrski

NTEOBECNT (4)

Piotr czamecki, Malgorzata Szymanska, Kara.zryna zargbska, .ranusz Zi6lkowski

Po zakofczeniu procedurv glosowania Przewodniczqcy' Rady Miasta pointbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjQta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletnie.j Prognozy Finansowej na lata 2023-2Q42 wraz z
autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA:14.PRZECIW: 7, WS't'RZyMl.rJ! SIf: 0, BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNT:4

Wvniki imienne:

zA(14\

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dzie I, Joanna Flofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, piotr
Kowal, Krystian l-uczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska. Eu,,a
Szczepafiska' Daniel Tob.jasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, piotr Zwoli6ski

PRZECIW T7)

Janusz Dgbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzy saof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski. Zbignieu, I_ewandowski. Jtizef Mazierski

NIEOBECNI (4)

Piotr Czamecki. Malgorzata Szymanska, Katarzl,na Zargbska. .lanusz Ziolkowsk

Po zakorlczeniu procedurl' glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinfonnowal o uynikaclr
glosowania- stwierdzajac ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchu,ala
wraz z autopoprawkE zosrara pod.lgta przez Radg Miasta *, rapropnnni"anym brzmieniu.
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Ad.8
uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta

Wloclawek dla obszaru polo2onego pomigdzy ulic4 Chmielnq, Alej4 Chopina, ulice

Warszawsk4, Placem WolnoSci, ulic4 3 Maja, Star,vm Rynkiem, ulicq Sw' Jana, brzegiem

rzeki Wisly oraz poloionego w rejonie ulicy Ogniowej.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do proj ektu uchwaly

dokonala Pani Jolanta Staficzak - Bromirska Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia'

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwaig w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta woclawek

dla obszaru polo2onego pomigdzy ulic4 chmieln4, Alej4 chopina, ulic4 warszawsk4, Placem

WolnoSci, ulic4 3 Maja, Starym Rynkiem, ulic4 Sw. Jana, brzegiem rzeki Wisly oraz

polo2onego w rejonie ulicy ogniowej rozpalrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
'BudZetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil PrzewodniczEcy Rady

Miasta radny Krzysztof Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta wloclawek

dla obszaru polozonego pomigdzy ulic4 chmieln4, Alej4 chopina, ulic4 warszawsk4, Placem

WolnoSci, ulic4 3 Maja, Starym Rynkiem, ulic4 Sw' Jana' brzegiem rzeki Wisly oraz

poloZonego w rejonie ulicy Ogniowej.

Wvniki glosowania

ZA: 17,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 4, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

7,A (17)

Jacek Bulawa. Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hot'man-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

{-uczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Daniel

Tobj asz, Stani slaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, Piorr Zwol ifi sk i

BRAK GLOSU (4)

Mariola Gawlowska, Krzysztof G rz4dziel, Krzyszof Kowalski, Ewa Szczepariska
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NIEOBECNI (4)

Piotr Czamecki, Malgorzata Szymanska, Katarzyna Zargbska. .lanusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedurv glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rezultacic przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 9

Uchwala zmienia.j4ca uchwalg w sprawie uchwalenia i prz-vjgcia ,,planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dotycz4cego zalozei planu gospodarki
niskoemisvjne.i dla miasta wloclawek dokonal pan Krzysztof Kukucki Zaitgpca Frezydenta
Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4ce.i ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia i przl,jgcia ,.planu gospo<iarki
niskoemisy-incj dla Gminy Miasto wloclawek" rozpatrzyla oiaz'pozytywnie .a6pinio*ala
Komisla Gospodarki llie.iskic.i i ochrony Srodowi.ska. opinig w tej .pra*i" p.zcdsta*il
Przewodnicz4cy Komi s.j i radny Stani slaw Wawrzonkoski

Po przedstawieniu opinii Komisji, przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal poo
glosowanie wr.r'. pro.j ekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwalv zmieniajqce.j uchwalg w spravu,ie uchwalenia i przl,jecia ,.planu gospodarki
niskoemisyjne.j dla Gminv Miasto Wloolawek'..

Wvniki slosorvania

ZA: 18. PRZECIW: 0, WSTRZyMUJQ SI!: 0. BRAK Gtr.OSU: 3. NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA, fi8\

Jacek Bulawa. .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .roanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, piotr Kowal, Stanislaw Krzcmieniewski, Zbigniew
Lewandowski. Krystian Lucz.ak. .roz-ef Mazierski, wanda Muszarik. Arkadiusz piasecki.
Elzbieta Rutkowska, I)anielfobiasz. Stanislaw wawrzonkoski. Czcslaw zarzecz.ny. piotr
Zwolirlski
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BRAK GLOSU (3)

Krzysztof Grzqdziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepanska

NIEOBECNI (4)

Piotr Czamecki, Malgorzata Szymafiska, Katarzyna ZarEbska, Janusz Zi6lkowski

Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala

zostala podjQta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu

Ad. l0
Uchwala w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania

Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2023 rok.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonala Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia

Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komis-ii stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Protilaktyki i Rozwi4zywarua

Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2023 lok rozpatrzyla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia Rodziny i opieki Spolecznej. opinig w tej sprawie

przedstawil Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal-

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniern.

W dvskusii wzieli udzial:

- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

wobec wyczerpania zgioszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY

Glosowano w snrawie:

uchwaly w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania

Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2023 rok

Wvniki glosowania

ZA: 17,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SI!: 0, BRAK Gtr-OStl: 4, NIEOBECNI: 4
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Wvniki imicnne:

ZA (17\

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczynski. Mariola Gawlowska, Andrzcj Golgbieski, .loanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka.lura - walczak. Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniew.ski. Krystian l-uczak.
.I6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska, Daniel robjasz,
Stanislarv Wawrzonkoski, Czeslaw 7,arzecz.ny, piotr Zwoliriski

BRAK GLOSIJ (4)

Krzyszlof Grz4dziel, KrzysztoI Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Ewa Szczepaiska

NTEOBECNT (4)

Piotr Czamecki, Malgorzata Szymarlska, Katarzyna Zargbska. Janusz Ziolkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdza.j4c ponadto, ze w rezurtacie przeprowadzonego giosowania uchwara
zostala podjEta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. ll
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminv Miasto Wloclawek doprojektu wsprilfinansowanego w ramach Regionalnego piogramu Operacyjnego
wojewridztwa Kujawsko-pomorskiego na rata 2014-2020, os prioryteto,ra '9. 

solidarne
spoleczeistwo, Dzialanie 9.2 wrqczenie sporeczne, poddzialanie 9.2.i nktywne wl4czenie
mlodziery-obigtej s4dowym oSrodkiem wychowawczym lub poprawczym, w partnJrst nie
z Regionalnym Osrodkiern polityki Spolecznej ,n Toruniu _ partnerem ,"iodqcym pr,.
,,Trampolina 3".

wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Anna pigtka p.o. Dyrektoia Wydziju Edukacli.

Nastqpnie przedstau,iona zostala opinia komisli rozpalruj4ce.l ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

uchwalg w sprawie *''ra2enia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto wloclawek do projektu
wsp6llinansowanego w ramach Regionalnego programu Operacyjnego Wojew6jawa
fujalvsfSfomorskiego na lata 20tat-2020, OS priof,t.to*u q. Soiia.i. spollczefistwo,
Dzialanie 9.2 wl4czenie spoleczne, poddzialanie 9.2.2 iktywne wt4czenre mlodzie2y oblgtej
149oYl- orirodkiem w_vchowawczym Iub poprawczym, w partnerstwie z Regionalnym
osrodkiem Polityki spolecznej w Toruniu 

- 

- 
' 
purtn"i"n,' wiodqclm pn. ,.Tram-polina 3,,rozpatrzyla, oraz pozyt)'wnie- zaopiniowala Komisja Edukacji. 

'Opiniq w ,"i ,f.u*,"
przedstawila PrzewodniczEca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji. przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskus.l g nad r.r,"w. zagadnienicm.
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W dvskusii wzieli udzial:

- radna Pani Joanna Hot-man-Kupisz
- Pani Anna Pigtka p.o. Dyrektora Wydzialu Edukacji

Wobec wyczerpania zgloszefr do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra.Zenia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto wloclawek do projektu

wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewridztwa

Kujawsko-Pomorskiego na lara 2014-2020, OS Priorytetowa 9. Solidame spoleczeflstwo,

Diialanie 9.2 W4czenie spoleczne, Poddzialanie 9.2.2 Aktywne wlqczenie rnlodzieZy objqLej

s4dowym oSrodkiem wychowawczym lub poprawczym. w partnerstwie z Regionalnym

O(rodkiem Polityki Spolecznej w Toruniu - pafinerem wiod4cym pn. ,,Trampolina 3"'

Wyniki glosowania

ZA: 18. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (l8)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczy6ski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. Joanna Holman-

Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigntew

Lewandowiki, Krystian Lrczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki.

El2bieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, Piotr

Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Krzysztof Grz4dziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczeparlska

NIEOBECNI (4)

Piotr czarnecki, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski

po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podjgta prz.ez Ritdq Miasta u zaproponowanym brzmieniu'

Ad. 12

ilf,-*"lu w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dzialalnoS6 Dyrektora Miejskiego

Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dzialalno66 Dyrektora Miejskiego

Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku, kt6re zostalo wypracowane i zarekomendowane

20



Radzie Miasta przez Komisjg skarg, wniosk6w i Petycji przedstawil przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Zwolifiski.

Po przedstawieniu stanou iska Komis ji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze ot,"r,iera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

wobec braku z,glosz-en do udzialu w dyskusji przcwodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.jekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

ltghwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dzialalnosi Dyrektora Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0. WSTRZYMU.TQ SI!: 0, BRAK GLOSIJ: 3. NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

ZA (18\

Jacek Bulawa, .lanusz Dqbczyirski, Mariola (iawlowska, Andrzcj Golgbicski. .roanna Hotman-
Kupisz. Agnieszka .Iura - walczak. piotr Kowal, stanisla; Krzemieniewski. Zbigniew
Lcwandowski. Krystian I-uczak. .lozef Mazicrski, wanda Muszalik. Arkadiusz piaiecki.
Elzbieta Rutkowska, Daniel rob.iasz, Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw Zarzcczny, piotr
Zwolinski

BRAK GLOSU (3)

Krzysaol' Grz4dzicl. Krzvsztof Kowal sk i. Er,",u Szczenariska

NIEOBECNI (4)

Piotr Czamecki, Malgorzata Srymariska. Katarzryna ZarEbska. .lanusz Zicilkowski

Po zakoficzeniu proccdury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinibrmowar o wynikach
glosowania. stu'icrd;zajac ponadto. re w rczuitacie pr."pio*udrnnego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13
uchwala w sprawie rozpatrzenia skarg pana M, G. na dzialarnosd Dyrektora przedszkora
Publicznego Nr 35 we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skarg
Publicznego Nr 35 we Wloclawku. kt6re
Miasta przez Komisjg Skarg. Wnioskow i
Piotr Zwoli6ski.

Pana M. G. na dzialalnoS6 Dyrektora przedszkola
zostalo wypracowane i zarekomendowane Radzie
Pctycji przedstawil Przeuodniczacv Komisii radnv
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Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinlbrmowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w srrrawie:

Uchwaiy w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M. G. na dzialalnosi Dyrektora Przedszkola

Publicznego Nr 35 we Wloclawku.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (l8)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczy/rski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski. Krystian t-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw zarzeczny, Piotr

Zwoliirski

BRAK GLOSU (3)

Krzysztof Grz4dziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepafrska

NIEOBECNI (4)

Piotr Czamecki, Malgorzata Szymariska, Katarzyr\a Z^rlbska' Janusz Zi6lkowski

po zako/.rczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. l4
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

lnterpelacje do Prezydenra Miasta podczas obrad LVll sesji Rady Miasta skierowali:

- radna Pani Mariola Gawlowska

Ad. 15
Inlbrmacje i komunikatY.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy

wszystkim obecnym na Sali obrad jak r6wniez
okazji zblizajqcego sig Nowego Roku 2023.

Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal zlo2yl

mieszkai.rcom miasta serdecme zy czenra z
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Ad. 16
Zamknigcie obrad.

wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia. Przewodnicz4cy Radv Miasta radny piotr Kowal
zakonczyl obrady LVII sesji Rady Miasta wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 2g grudnia2022
roku.

Przvsolowal(a): Jolanta Skladanowsla
Glowry Specialisra ds
obslugi Rad!, Miash

Przygolowano pzy pomocy programu esesja.pl
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Rada Miasta Wloclau'ek - Rada Miasta Wloclawek - Sesia w dniu 28 {rrudnia 2022 | e.., Pase 1 of I

Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 28 grudnia 2022

09:07

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki P iotr (n ieobecny)
Dqbczynski Janusz (obecny)
Gawiowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
G rzqdziel Krzysztof (obecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowa lsk i Krzysztof (obecny)
Krzem ien iewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zb ig n iew (nieobecny)
t-uczak Krystian (n ieobecny)
M azie rs ki J6zef (obecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piaseck i Arkad iusz (obecny)
Rutkowska ElZb ieta (obecny)
Szczepariska Ewa (o becny)
Szymanska M alg orzata (nieobecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stan istaw (obecny)
Zargbska Katarzyna (nieobecny)
Zarzeczny Czeslaw (obecny)
Zioikowski Janusz ( n ieobecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

09:07

t-uczak Krystia n (obecny)

09:56

Lewandowski Zbig niew (obecny)

http:/iapi.eses.ja.pl/v 1 Oiobecnosc_sesja.asp?id:2 143 71 &v=6.8.0. 1&ukod=ceaa3493&... 03 .01 .2023



LVf f Sesja w dniu 28 grud nta 2022, godz.
09:00 w sali nr 4 Urzgdu Miasta
Woclawek, Zielony Rynek 11113

Porzqdek obrad

1. Sprawy organizacyjne.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3. Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wioclawek na
2022 rok.

4. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2022- 2038.

5. Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatkow budzetowych, ktorych
niezrealizowane planowane kwoty nie wygasajq z koncem roku bud2etowego 2022
wraz z autopoprawkA.

6. Uchwala w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Woclawek na 2023 rok.

7. Uchwata w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-
2042 wraz z autopoprawkq.

8. Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Woclawek dla obszaru polo2onego pomigdzy ulicq Chmieln4, Alejq Chopina, ulicq
Warszawskq, Placem Wolno6ci, ulicq 3 Maja, Starym Rynkiem, ulicq Sw. Jana,
brzegiem rzeki Wisty oraz poio2onego w rejonie ulicy Ogniowej.

9. Uchwata zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia i przyigcia,,planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

10. Uchwala w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania
Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdziaiania Narkomanii na 2023 rok.

11. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Woclawek
do projektu wspolfinansowanego w ramach Regionalnego programu Operacyjnego
Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, 05 priorytetowa 9.
Solidarne spoleczeristwo, Dzialanie 9.2 Wqczenie spoleczne, poddzialanie g.2.2
Aktywne wlqczenie mlodzie2y objgtej sqdowym o6rodkiem wychowawczym lub
poprawczym, w partnerstwie z Regionalnym OSrodkiem Polityki Spolecznej w Toruniu
- partnerem wiodqcym pn. ,,Trampolina 3".



12. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dzialalnoSc Dyrektora
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Woclawku

'13. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M. G. na dzialalno5c Dyrektora
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Woclawku.

14. lnformacje, wnioski i zapytania radnych.

15. Informacje i komunikaty.

16. Zamknigcie obrad.


